
Nous carrers a Altafulla
A proposta del Centre d’Estudis, coinci-
dent amb la del recordat Manolo Ramírez,
s’han aprovat, amb la única abstenció del
Sr. Gené, els noms del Vinyet, les Sínies, la
Cabana i dels Catúfols  com a nous carrers
de la zona de l’Hort de Pau. 

Contenidors de brossa
soterrats pel juny  
A partir de l’1 de juny la ciutadania d’Alta-
fulla haurem de fer servir contenidors so-
terrats de brossa selectiva. El Ple de gener
ha aprovat la instal·lació de 21 illes,que se-
gons els seus impulsors, els regidors Lo-
renzo i Muntades, estaran a una distancia
màxima de 150 metres de cada casa,si bé
molts consideren que són insuficients i mal
distribuïdes. El que caldrà fer és una gran
campanya informativa abans i durant l’estiu
per evitar la imatge de contenidors bruts,sa-
turats i d’actuacions incíviques minoritàries.
El reciclatge permetrà el control dels preus

de la brossa i fomentar un hàbit per fer en-
tre tothom una Altafulla més neta i com-
promesa amb el medi ambient.

Contradiccions, mentides  
i demagògia
Puntualitzacions a l’article signat pel Sr. Ge-
né a la Plaça del Pou del passat mes de ge-
ner sobre pressupostos. Primer: Li recordem
que en el capítol d’inversions no s’havia con-
templat CAP EURO per l’ampliació del men-
jador de l’escola de la Portalada. Va ser des
de l’Alternativa que se li va comunicar que
no n’hi havia i que calia que constés en
les inversions. Segon: Amb vehemència
ha defensat en diferents fòrums que el ve-
ritable òrgan sobirà és el Ple, per tant per-
què tantes crítiques a l’oposició? Sr. Gené
són els seus pressupostos,molt lluny de ser
participatius ja que la ciutadania no té ni veu
ni vot, que a més a més no tenen objectius
a curt termini per potenciar l’economia
productiva d’Altafulla. També creiem que no-

saltres vam justificar sobrerament el vot en
el Ple,altre qüestió és que es vulgui o no es-
coltar. El convidem que abandoni els seus
discursos demagògics que només provo-
quen debats estèrils. Les nostres idees in-
tenten senzillament defensar el  bé comú.
Tenim el dret a discrepar i equivocar-nos però
sobretot volem un respecte. 

Voreres interruptus 
Moltes voreres d’Altafulla tenen un estat la-
mentable, clots de tota grandària, voreres
convertides en pista de cross per a cot-
xets i vianants, d’altres que de tal estretor
és impossible que les parelles puguin ca-
minar agafats de la ma. Una estretor que fa
que els carrers que van a la plaça de la Por-
talada tinguin un perill real pels més petits
que es veuen obligats a baixar de les vore-
res en hores de més afluència escolar.
En el passat Ple vam demanar a l’alcalde
que hi posés remei, però també la ciuta-
dania ha de saber que l’alcalde vol que tots

els desperfectes que suposin
un perill per als vianants se li
comuniqui mitjançant una
instància.

L’ascensor de l’alberg: 
La història interminable
Fa més d’un any i mig que en el Full vam
denunciar l’impacte visual des del carrer
del Lleó de l’ascensor de l’alberg. La si-
tuació és invariable. Per això emplacem a
l’equip de govern que es posi en contacte
amb la Delegada de Cultura a Tarragona
per tenir una solució definitiva abans de fi-
nalitzar la legislatura.   

Gaianades

alternativa@altafulla.tinet.org
www.tinet.org/~alternat

El Ple ha aprovat modificar l’actual ordenança munici-
pal de protecció del medi ambient de l’emissió de so-
rolls i vibracions que fins ara no excloïa els caps de set-
mana d’uns treballs a la via pública que podien co-
mençar a les 7 del matí i finalitzar a les 11 del vespre
a l’hivern. 
El nou articulat regula els horaris dels treballs tempo-
rals a la via pública, en immobles privats i d’altres
treballs que ocasionin molèsties per contaminació acús-
tica al veïnat. Només es podran fer sorolls en els se-
güents horaris:

-Horari d’estiu (juliol i agost)
De dilluns a divendres de 9h a 13h i de 15h a 19h 

-Horari d’hivern (setembre a juny)
De dilluns a divendres de 8h a 20h 

Queda PROHIBIT fer treballs que ocasionin molèsties
per sorolls els dissabtes, diumenges i festius. 

Al llarg d’aquests mesos i, especialment durant la Set-
mana Santa, es mesuraran en diferents llocs i hora-
ris l’emissió de sorolls i vibracions. Unes dades amb
les que s’elaborarà una nova ordenança de sorolls amb

el Mapa corresponent per determinar les emissions
màximes per a cada zona d’Altafulla. L’objectiu fixat
pel Ple és que estigui enllestida al proper estiu. L’or-
denança haurà de regular els decibels màxims per-
mesos en el transport (motos, camions), màquines,
obres i activitats domestiques per bricolage, aparells
de música, animals o crits.

ELS PRIMERS DIMECRES DE MES ELS REGIDORS DE L’ALTERNATIVA
ATENEM A LA CIUTADANIA EN LA BIBLIOTECA. DE 8 A 9 DEL VESPRE.

Proper dia 2 de març   

Després de molts mesos finalment s’han retirat els vehicles abandonats

A manca
de pluges
les màqui-
nes provo-
quen inun-
dacions a
Baix Mar.
Cal més
control

Aparcament de la Renfe: Recuperem espais per passejar
Valorem positivament les gestions fetes que han permès plantejar la dignificació de l’àrea de l’estació de la Renfe i la cessió d’un
espai de 9 mil m2 per la seva utilització com aparcament i per la realització de diverses activitats. Una gestió iniciada fa anys
per l’actual alcalde i que també va plantejar l’Alternativa Baix Gaià en una moció aprovada fa un any. L’acord de cessió hauria
de permetre eliminar els aparcaments de vehicles a la sorra de la platja,especialment en ple estiu. Els terrenys sota l’estació de
la Renfe poden acollir un gran nombre de vehicles i des d’aquest punt es podrien habilitar uns camins per arribar en pocs minuts
a la platja. També la distancia és curta entre l’aparcament del costat de l’església de Baix Mar i la zona del litoral. Tot això ha de
donar més força a l’ajuntament per evitar la degradació de la platja i poder instal·lar,en el terme d’Altafulla,uns elements que no-
més permetessin l’accés a vehicles d’emergència,neteja i de caràcter social,prohibint a la resta l’accés a la sorra.  També ara
es podria impulsar un altre projecte ambiciós i reclamat pel veïns: fer una illa de vianants a l’entorn de la plaça dels Vents i dels
carrers Llevant i Mestral per convertir la zona en una àrea comercial i de passeig com tenen altres municipis costaners. 

Plantes soterrades
al Poliesportiu,
CEIP i l’Institut
L’Alternativa proposa la inclusió de plantes so-
terrades en totes les instal·lacions municipals
del futur Campus esportiu i educatiu per així po-
der ampliar el patrimoni públic dels nous edificis
que amb un cost, relativament baix, permetria co-
brir necessitats bàsiques. El Pla general (POUM)
no limita la construcció soterrada, com es pot com-
provar en les obres de l’hotel Gran Claustre que
projecta 3 plantes soterrades per ampliar serveis.
Una opció que l’Alternativa planteja per a totes
les instal·lacions municipals que es dissenyin. Per
exemple, en el futur poliesportiu es podria fer
una planta soterrada  i així poder tenir dos nivells,
un per esports d’equip com està previst, i en l’al-
tre un gran gimnàs amb màquines fitness i en-
voltat tot amb una pista atlètica d’escalfament.
Aquesta mateixa planta podria contemplar ves-
tuaris amb sauna i jacuzzi. Així es donaria més
sentit públic al poliesportiu mentre no hi hagi la
promesa piscina coberta i milloraria la rendibilitat
econòmica de l’equipament. Respecte als futurs
CEIP i IES el soterrament podria ser utilitzat per
instal·lar laboratoris, sales d’actes, d’informàtica,
despatxos o magatzems. La paraula és ara de l’e-
quip de govern que ja va prendre nota de la nostra
proposta. Confiem que hi hagi voluntat per
millorar els projectes.
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STOPal soroll
Nous horaris per a reduir la contaminació acústica


